
Protokół z posiedzenia Komisji Społecznej 

z dnia 5.12.2023 r. 

Na posiedzeniu Komisji obecni byli wszyscy radni według listy obecności. W posiedzeniu 

komisji wzięli udział zaproszeni goście, Dyrektor MGOPS Pani Hanka Stamm, Pani Iwona Konaszewska 

Zastępca Dyrektora MGOPS oraz Pani Ilona Organiak - Zastępca Dyrektora ds. usług pomocy 

społecznej. Posiedzenie odbyło się w siedzibie MGOPS przy ulicy Kościuszki 12. 

Posiedzenie Komisji  rozpoczęło się o godzinie 15:30 i miało na celu  omówienie punktu 3 

planu pracy komisji, którego tematem było uzyskanie informacji na temat problemów ludzi starszych 

i niepełnosprawnych; zapobiegania samotności z uwzględnieniem obowiązków i możliwości działań 

gminy. Ponadto omówione zostały programy profilaktyczne jakie zostały zrealizowane w 2023 roku  – 

punkt 5 planu pracy komisji. 

Głos w sprawie zabrała Pani Ilona Organiak, która omówiła problemy ludzi starszych i osób z 

niepełnosprawnością w Gminie Solec Kujawski (załącznik nr 1). Następnie Pani Iwona Konaszewska , 

omówiła ważne aspekty w pomocy osobom starszym i niepełnosprawnym  zwracając uwagę na 

pomoc finansową jak i pomoc w ramach pracy socjalnej świadczonej przez MGOPS (załącznik nr 2). 

Pani Grażyna Bieniek : „ Jak wygląda rekrutacja do „opieki na odległość”(opaski na rękę 

monitorujące osoby w wieku 65+)?  Odpowiedzi udzieliła Pani Dyrektor Hanka Stamm, iż wiadomość 

ukazuje się w „Wiadomościach z Ratusza” oraz na stronie Urzędu MiG Solec Kujawski a także wniosek 

można bezpośrednio pobrać z MGOPS, gdzie pracownik socjalny pomaga w jego wypełnieniu.  

Pani Marzanna Szewczyk: Kto pokrywa koszty mieszkania wspomaganego?  

Pani Ilona Organiak : To zależy od kryterium dochodowego uczestnika. Kwotę  określa 

uchwała i może to być 20%, 50% dochodu. 

Pani Hanka Stamm podkreśliła, iż MGOPS boryka się z problemami kadrowymi, ponieważ 

kobiety – opiekunki  wyjeżdżają za granicę w celu zarabiania większych pieniędzy. Problemem 

również jest opieka w weekendy w mieszkaniach wspomaganych, co wynika z rozporządzenia.  

Podkreśliła również, iż dobrym rozwiązaniem byłoby zwiększenie ilości mieszkań wspomaganych. W 

tej sprawie prowadzone są rozmowy z Burmistrz Solca Kujawskiego, aby zagospodarować budynek 

przy ulicy 29 Listopada na 4 takie mieszkania ( była siedziba MGOPS). 

W drugiej części posiedzenia wszyscy radni pozytywnie zaopiniowali projekt budżetu na rok  

2024 nie wnosząc żadnych uwag. Ponadto również jednogłośnie przyjęli Plan pracy Komisji  

Społecznej w roku 2024 (załącznik nr 3). 

Posiedzenie zakończono o godzinie 17:00. 

 

Protokołowała 

Agnieszka Dorawa – Przewodnicząca Komisji 

 



 


